



TOW CART CONVEYOR SYSTEM

台車輸送系統



APPLICATIONS ▶▶▶▶▶

- ✓ Painting lines 塗裝線
- ✓ Assembly lines 組裝線
- ✓ Wood industry 木器工業

FEATURES ▶▶▶▶▶

1. Universal spraying system: suitable for heavy cabinets, desktops, chairs or 3D spraying products.
通用型噴塗系統：能適合重型櫥櫃、桌面、椅子或立體噴塗產品。
2. Stronger tow-cart structure with steel pipe welding structure, improve the overall tow-cart strength.
更強的台車結構，使用鋼管焊接結構，提升整體台車強度。
3. The track and conveyor chain with improved durability, the curve track is set with dense guide roller to ensure smooth operation.
耐用度提升的軌道及輸送鏈條，採用密滾輪轉彎軌道以確保運轉平順。
4. High reliability synchronous transmission structure, with frequency inverter to adjust the conveyor speed.
高信賴同步傳動結構，搭配變頻器調整輸送機速度。
5. Power and free conveying system, stacked carts during drying oven to save the space.
積放式輸送系統，乾燥時橫盤堆疊，節省乾燥空間。
6. Precision wheel frame; ensure the running direction of the trolley and improve the life of the wheel.
高精度輪架，確保台車運轉方向，提升輪子壽命。
7. It can be planned to be automated, manpower saving, automatic sanding system with robotic arm.
可規劃自動化，省人力塗裝系統，機器手自動砂光系統。
8. It can be used for electrostatic painting and saving up to 40% of paint.
可做靜電塗裝並節省塗料40%。



BIG TOYO MACHINERY CO., LTD.
大東揚機械股份有限公司